
Side 1 af 3 

                                               Skolebestyrelsen 

Referat  
Data om mødet 

 

Dato: 21. august 2018 

Kl. 19.00 – 21.30 

Personalerummet 

  

 

 

 

 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen 

Marianne Joldersma 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Dennis Kirkeby Birn 

Dennis Aagaard 

Henriette Holstener Didriksen 

SFO medarbejder 

Lisbeth Tønnesen  

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

Elevrepræsentanter: 

 

Pernille Larsen deltog som stedfortræder for 

Lisbeth Tønnesen 

 

Elevråd: Ejnar 6.b og Mathilde 9.a er valgt. 

De deltager i næste møde. 

 

SFO medarbejder endnu ikke valgt 

 

Pkt. Dagsorden:   

1.  Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt  

2.  Valg af formand og næstformand 

Vælges blandt de forældrevalgte 

medlemmer i bestyrelsen. 

 

Skolebestyrelsen har forskudte valg. Der er 

valg hvert andet år.  

Bestyrelsen udgøres af 7 forældrevalgte 

repræsentanter, 2 

medarbejderrepræsentanter og 

2 elevrådsrepræsentanter. 

 

Bestyrelsen konstituerede sig med: 

Nyvalgt Formand - Dennis Kirkeby Birn   

Nyvalgt Næstformand – Betina Christensen  

3.  Skolebestyrelsens møder – årsplan 

Bestyrelseskursus mandag den 27/8 kl. 

19.00 – 21.00 på rådhuset. Hvem 

deltager? 

 

Dialogmøde med politikere 3/9 kl. 19.00 

– 21.00 på rådhuset. Hvem deltager? 

 

Møde med Mads Andersen og Jeppe 

Lindberg fra skoleudvalget på Borup 

Skole den 12. september kl. 17.00 – 

18.30. Hvem deltager? 

 

Ordinære skolebestyrelsesmøder kl. 

19.00 – 21.30 på skolen. Skolelederen 

foreslår flg. datoer: 

21/8, 4/10, 7/11, 4/12, 17/1, 11/2, 

I mødet 27/8 deltager Dennis Kirkeby Birn, 

Betina Christensen, Marianne og Stina samt 

Jakob.  

 

3/9 – dialogmøde med politikere.  

Dennis Kirkeby Birn,  

 

12/9 besøg for formanden samt 

næstformanden for skoleudvalget. 

Dennis Kirkeby Birn, Betina Christensen, 

Henriette Holstener Didriksen 

 Stina Andersen.  

 

Alle mødedatoer er godkendt. 
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13/3, 9/4, 9/5 og 17/6 

 

4.   Valg til udvalg 

Samtaleudvalg 

Økonomiudvalg 

klassevenner 

Formanden 

Samtaleudvalg:  

Betina Christensen 

Katja Jacobsen  

Henriette Holstener Didriksen 

Marianne Joldersma 

Dennis Aagaard (som suppleant) 

Lisbeth Tønnesen 

 

Økonomiudvalg:  

Dennis Kirkeby Birn 

Dennis Aagaard 

Lisbeth Tønnesen 

 

Klassevenner:  

9.d. Betina Christensen 

0.kl. Dennis Aagaard  

1.kl. Katja Jacobsen 

2.kl. Stina Andersen 

3.kl. Dennis Aagaard 

4.kl. Betina Christensen 

5.kl. Dennis Kirkeby Birn  

6.kl. Marianne Joldersma 

7.kl. Henriette Holstener Didriksen 

8.kl. Marianne Joldersma og Betina 

Christensen 

9.kl. Dennis Kirkeby Birn 

 

Kontakt til den afgåede formand for det 

oplæg hun har lavet til tidligere 

forældremøder ”hvad kan man sige når man 

står foran en årgangs forældre.” 

5.  Høring om budget 2019 

Høringsmateriale udlægges på 

kommunens hjemmeside den 17. 

august. Der er deadline for høringssvar 

den 6. september 

Drøftelse af de forskellige punkter. 

 

01 Sportsklasser – kan tilslutte sig 

02 central inventarkonto - kan nedlægges 

03 - kan ikke tilslutte sig besparelsen 

04 – havregrynspuljen – kan nedlægges 

05 besparelsen på SFO – kan ikke anbefales 

06 SFO-konsulent – kan tilsluttes 

07 tosprogstildeling – kan ikke anbefales 

08 Alkestrupskolen - anbefales ikke  

09 rammebesparelse til skoler – anbefales 

ikke 

10 projektstøtte puljer – anbefales nedlagt 

11 PPR fagpersonale – anbefales ikke  

12 tid i modtageklasser – kan ikke vurderes  

13 afskaffelse af lejrskole – kan ikke 

anbefales. 

14 reduktion af aktiviteter i SFO – kan ikke 

anbefales. 

15 forøgelse af lærernes uv. tid – kan ikke 

anbefales 

16 UUV reduktion i serviceniveau – kan ikke 

anbefales 

17 reduktion i vikartildeling – kan ikke 

anbefales 

18 reduktion i pædagogiske konsulenter – 

kan tilsluttes 
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19 reduktion på SSP fagpersonale – kan ikke 

anbefales 

 

Høringssvar -  

Formanden, næstformanden og skoleledelsen 

udarbejder et høringssvar.  

Det rundsendes til bestyrelsen for 

kommentarer.  

 

Der kan evt. blive tale om et fælles 

høringssvar fra alle skolebestyrelser. 

  

 

 

   

8. Øvrige meddelelser 

 

Skoleåret er kommet godt i gang. 

 

9. Eventuelt 

Herunder punkter til kommende møder 

Dagsordens 

punkter fra møde i juni 

 

Mobilfri skole – drøftes 

Princip for Sundkost – revideres 

Det gamle elevråd har ønsket at 

ordensregler ændres, så man må gå ud. 

 

Opfølgning på Jump for Fun  

 

Ansøgning til Tryk- og/eller Nordea fonden 

om tilskud til indretning af indskolingsarealer 

 

   

 


